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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Áldozatul esik-e a vasúthasznosításnál a 147-es Szentes-Csongrád-Kiskunfélegyháza
szárnyvonal?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési

miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Több forrásból értesültünk, hogy a 147-es vasúti szárnyvonalat további vizsgálatra javasolja a
tárca. Jó magam is utazok a hét 2-3 napján a jelzett vonalon Csongrád és Kiskunfélegyháza
között. Az én számolási tapasztalatom merőben eltér a vasút által jelzett 17,4 -es átlagtól .

A reggeli vonat például Csongrádról (Alsónál) 5 . óra 27 perckor induló vonat esetén Gátér
településre érve már, csak 1-2 ülőhely üres .
A visszaúton, pedig pénteken délután 14 óra 5 perckor a Nyugatiból induló vonat esetén
ülőhely nincs .

Kérném, hogy a munkába utazók a diákok és más utasok nevében mérlegelje ezen
körülményeket pozitívan .
Nagyon komoly, társadalmi hatása lehet a negatív döntésnek .

Várom válaszát,

Budapest, 2006 . november 28.
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